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مرگ در میان دود

مشاهدات متخصصان پیشگیری و  درمان اعتیاد حاکی از  آن است 
که  سن شیوع اعتیاد بسیار کم شده است و تعداد افرادی که  در سنین 
کم درگیر اعتیاد می شوند، رو به  افزایش است. اعتیادی که شروع 
آن از قلیان و سیگار در سنین پایین نشأت می گیرد. اکنون اولین 
آســیب اجتماعی که  دامن بعضی از هم  وطنانمان را گرفته، اعتیاد 
اســت. ریزفاکتور های خطر در سنین بین چهارده تا شانزده سالگی 
بیشتر اســت و  افراد در این سنین بیشــتر در  معرض اعتیاد قرار 
می گیرند. به باور بســیاری از روانشناســان چهارده سالگی سنی 
اســت که نوجوان محیط های بیرون از  منزل را  تجربه  می کند و  در 
این  میان، ناآگاهی والدین و  نوجوان باعث می شود که  آن ها بیشتر 
در معرض آسیب قرار داشته باشند. اگر سن بروز اعتیاد را  به  تعویق 
بیندازیم، ممکن اســت اصلًا فرد هیچ گاه درگیر اعتیاد نشود، پس 
مهم اســت که  فرد به  ســلامت از این دوره گذر کند. برنامه های 
پیشگیری از اعتیاد سازمان بهزیستی از سال۱۳۸۰ آغاز  شده است 
و  در حوزه های شــهری و  روستایی ادامه دارد. یکی از این برنامه ها، 
»طرح پازک« به  معنی پیشــگیری از  اعتیاد زنان و کودکان است. 
به  همین منظور دوره های آموزشی برای زنان دارای همسر معتاد 
برگزار شــد و  در  این دوره ها آموزش داده شد که  این افراد چطور 
می توانند از خود و فرزندانشان در مقابل اعتیاد محافظت کنند. مادران 
با توجه  به  سن فرزندانشان از  آموزش های خاص و  متنوعی بهره مند 
شدند. اکنون باید اماری از این طرح منتشر گردد تا مشخص شود 
چقدر موفق بوده اســت و اینکه آســیب های ان کجاست. طرح 
اجتماع محور پیشگیری از اعتیاد نیز در سال گذشته با هدف کاهش 
عوامل خطر و افزایش عوامل محافظت کننده در هفت شهرســتان 
اجرا شــد. هجده پروژه شهری و روســتایی به صورت محله محور 
به ویژه در مناطق آســیب خیز برگزار شــده است. امســال کارزار 
رسانه ای پیشــگیری از  اعتیاد نیز با شعار »والد آگاه، فرزند ایمن« 
اجرا شد. در این کارزار رسانه ای با  عنوان اینکه »آیا دوست فرزندت 
را  می شناسی«، خانواده ها را نسبت به  شیوع اعتیاد در میان نوجوانان 
حســاس کردیم و  آموزش های لازم به والدین ارائه شــد. خدمات 
درمان اعتیاد در  افراد کمتر از  هجده ســال را دانشگاه علوم پزشکی 
ارائه می دهد، چراکه درمان در این ســنین بسیار تخصصی است. 
یکی از شروط پذیرش افراد در کلینیک های درمان سرپایی یا  مراکز 
اقامتی میان مدت شبانه روزی بهزیســتی، این است که  افراد باید 
بیش از هجده سال سن داشته باشند. بنابراین، بهزیستی در  زمینه 
درمان اعتیاد در افراد کمتر از  هجده ســال خدماتی ارائه نمی دهد، 
اما در  زمینه پیشــگیری از  اعتیاد، همان طور که گفته شد، در  این 
سنین فعالیت های بسیار گسترده ای دارد. اکنون این پرسش پیش 
می آید که حلقه های متصل در بحث پیشــگیری و درمان اعتیاد 
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مدیر عامل شرکت نمایشگاه های 
بین المللی فارس:

نخستین نمایشگاه صنعت 
آرد، نان، شیرینی و 

صنعت آشپزی در شیراز 
آغاز به کار کرد

سخنگوی شورای نگهبان:
انتخابات خبرگان پیش ثبت نام 

ندارد
 هــادی طحان نظیــف، عضو حقوقــدان و 
سخنگوی شورای نگهبان در برنامه تلویزیونی 
»فرامتن« شــبکه افق ســیما درباره قانون 
جدید انتخابات مجلس شورای اسلامی اظهار 

داشت: اصلاح قانون انتخابات... 2

سخنگوی دولت:
قیمت نان نسبت به متوسط کشور 

نباید افزایش داشته باشد
علــی بهادری جهرمی، ســخنگوی دولت طی 
ســخنانی اظهار داشت: در حوزه نان نگاه دولت 
این بوده است که قیمت نان در سطح ملی تغییر 
نیابد و شــیوه توزیــع آرد و تخلفات این حوزه 

اصلاح شود. وی افزود: رسانه ها...

رئیس جمهور:
بساط کشف حجاب جمع 

می شود
ابراهیم رئیســی، رئیس جمهــور روز  ســید 
چهارشنبه در آیین بزرگداشت شهدای مدافع 
حرم در سالن اجلاس سران افزود: شهدا نشان 
دادند روشــن فکران زمان خود هســتند زیرا 

ضرورت های جامعه را ...

رئیس کل بانک مرکزی: 

نظام بانکی ما ورشکسته نیست
صفحه5
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معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس پیشنهاد داد: 
    سکونت مسئولان راه حل بهبود وضعیت هویتی بافت تاریخی

رئیس کمیسیون سلامت و محیط زیست و خدمات شهری بیان کرد:
377اثرگذاری پروژه های کلان در گشایش عمومی  زندگی شهروندان
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رئیس جمعیت هلال احمر:
 دروغ می گویند که دارو تحریم نیست

ایرنــا، پیرحســین کولیوند، رئیس جمعیــت هلال احمر 
گفت: اینکه می گویند دارو و مؤلفه های سلامت از شمول 
تحریم ها خارج اســت، واقعیت ندارد و یک دروغ اســت 
و ســند این مدعا هم مانع تراشــی در راستای تلاش های 
مجموعه هلال احمر برای کاهش و رفع مشــکلات حوزه 

دارویی است.
وی افــزود: آثار ظالمانــه تحریم ها بر همــه مؤلفه های 
اجتماعی و اقتصادی کشــور وجود دارد. دروغ می گویند 
که دارو و مولفه های سلامت تحریم نیست؛ البته جمعیت 
هلال احمر تمام توان خود را برای کاهش و رفع موانع در 
ایــن رابطه به کار گرفته و از همــه ظرفیت ها نیز در این 

راستا استفاده می کند.
وی ادامه داد: فدراســیون بین المللی صلیب سرخ نیز در 
این زمینه حمایت های ارزنده ای داشــته است اما طبیعتاً 
برخــی بخش ها نیز توان خود را بــرای ایجاد موانع بکار 

می گیرند.
وی افــزود: بــرای نمونه، جمعیــت هلال احمر همچنان 
»هلکوپتــر دید در شــب« در اختیار نــدارد و برخی از 
هلکوپترها هم نیازمند بازســازی و نوســازی است، البته 
دولت در این زمینه کمک های مؤثری داشــته و بازسازی 

برخی از این دستگاه ها آغاز شده است.
کولیوند در ادامه در پاســخ به پرسشی مبنی بر راه اندازی 
مراکز درمانی در خارج از کشور نیز عنوان کرد: راه اندازی 
و بازگشــایی مراکز درمانی از جمله اهداف مهم جمعیت 
هلال احمــر اســت و اکنــون ۱۲ مرکز درمانی وابســته 
بــه مجموعه هلال احمر در کشــور )اعم از بیمارســتان 
و کلینیک و...( فعال اســت و در صورت احســاس نیاز، 
ضرورت و نبود منع قانونی، راه اندازی و بازگشــایی مراکز 
درمانی در خارج از کشور هم در دستور کار این مجموعه 

قرار می گیرد.

معاون اول قوه  قضاییه:
مبارزه با فساد کند نشده است

ایســنا، حجت الاسلام و المسلمین محمد مصدق، معاون 
اول قوه  قضاییه در گفت وگــو با خبرنگاران با بیان اینکه 
رسانه ها یکسری وظایف ذاتی دارند که بسیار مهم است، 
اظهار کرد: نشــر ارزش های انقلاب اسلامی، نشر مکتب 
سردار سلیمانی برای نظام یک مسئله بسیار مهمی است 

که دشمن نمی خواهد این ارزش ها بیان شود. 
وی افزود: مکتب سیاسی امام خمینی )ره(، تفکر سیاسی 
رهبر معظم انقلاب و تبیین آن ها برای جامعه ارزش است 
که نشر این ها وظیفه ذاتی رســانه است. معاون اول قوه 
قضاییه با بیان اینکه دشــمن می خواهــد تلقی کند که 
مبارزه با فساد در قوا کند شده است، گفت: امروز مبارزه 
با فساد سیاســی، اقتصادی و فرهنگی نه تنها کند نشده 

بلکه به صورت جهشی در حال حرکت است. 
وی تأکیــد کرد: انجــام اقدامات در این مســیر با تدبیر 
مقــام معظم رهبــری و اجــرای دســتورات رئیس قوه 
قضاییــه حاکی از حرکــت جدی در این زمینه اســت. 
وی افــزود: در خصوص فســاد اقتصادی بــه دنبال این 
هستیم تا همه خبرنگاران و رسانه ها وارد سامانه ویژه ای 
 شــوند تا متوجه اقدامات انجام شــده قوه قضاییه در این 

زمینه شوند.

آغاز به کار رسمی سفارت عربستان 
در ایران

ایســنا، سفارت عربستان ســعودی در جمهوری اسلامی 
ایران از روز یکشــنبه ۱5 مرداد ماه بطور رسمی فعالیت 

خود در تهران را آغاز کرده است.
۱۶ خردادمــاه امســال نیز ســفارت و سرکنســولگری 
جمهوری اســلامی ایــران در ریاض و جده عربســتان و 
نمایندگی دائم کشــورمان نزد سازمان همکاری اسلامی 

بطور رسمی بازگشایی شد.
بر اساس این گزارش مسوولیت سفارت ایران در عربستان 
بر عهده علی رضا عنایتی خواهد بود و مسئولیت سفارت 

عربستان در ایران نیز  بر عهده »عبدا... العنزی« است.

پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا: 
مخالف تردد اتوبوس های پاکستانی

  در ایام اربعین هستیم
مهر- ســیدکمال هادیانفــر، رئیس پلیــس راهنمایی و 
رانندگی فراجا در جلســه هماهنگــی طرح های ترافیکی 
ویژه اربعین ۱۴۰۲ گفت: بر اســاس آنچه که پیش بینی 
شــده بیش از ۴ میلیون زائر در مراســم اربعین داشــته 
باشیم. وی افزود: ۹۴ درصد از زائرین ترددشان از مرزهای 
زمینی است و بر اساس گزارشات و تجربه های گذشته با 
استفاده از خودرو شخصی یا ناوگان عمومی های عمومی 
خواهد بود. وی افزود: ۲۶۰۰ کیلومتر اختصاص مرزهای 
اربعیــن داریم که مرز مهران با بیشــترین تردد در رتبه 
نخســت و بعد شلمچه و چذابه و خسروی است. هادیانفر 
گفت: آنچه در سال گذشته اتفاق افتاد بیش 5۰ هزار زائر 
از خســروی عبور کردند که پیش بینی می شود این عدد 

۲ برابر شود و باید این موضوع مورد توجه قرار گیرد.
وی افزود: در مرزهای شــمال غرب باشماق و تمرچین را 
بــرای تردد زائرین خواهیم داشــت که آمادگی ها در این 

مرزها افزایش داده می شود.
هادیانفر افزود: بهتر اســت شــهروندان بیشتر از ناوگان 
عمومــی بهــره مند شــوند و کمتر از خودرو شــخصی 
اســتفاده کنند. رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی گفت: 
ســنوات گذشته اتوبوس هایی داشتیم از کشور افغانستان 
و پاکستان که تاکید کردیم دستگاه های مسئول پذیرای 
این عزیزان باشــند و با اتوبوس داخلی این عزیزان تردد 

کنند.
وی در ادامه گفت: استفاده از اتوبوس های پاکستانی را به 
جهت موضوع گواهی نامه و ســمت راست بودن فرمان و 
مساله بیمه با استفاده آنها مخالفت کردیم و اگر استفاده 

شود حتماً شاهد حادثه خواهیم بود.
وی در ادامه افــزود: آنچه باید تأکیــد کنیم بحث گرما 
زدگی اســت که باید شرایطی را ایجاد کنیم که کمترین 

توقف و اعمال قانون داشته باشیم.
هادیانفر گفت: کســانی که از خودرو شــخصی استفاده 
می کنند حتمــاً راننده مجرب و توانمنــد برای رانندگی 
چندین ساعت باشد و همچنین حتماً معاینه فنی ها انجام 
شود ناوگان های عمومی هم باید این مورد را رعایت کنند.
رئیس پلیس راهنمایی رانندگی اظهار داشــت: بیشترین 
تصادفــات متوجه خودروی های شــخصی اســت باید با 
هماهنگی های لازم بتوانیم شاهد کمترین حوادث در این 

ایام باشیم.

فارس، سید احسان خاندوزی، سخنگوی اقتصادی دولت در نشست وزیر اقتصاد
خبری گفــت: دهه نود در اقتصــاد ایران، دهه افول شــاخص های 
اقتصادی اســت، این دهه حاصل دیدگاهی بود که می گفت کشور 
مدیر می خواهد، نه خادم. دهه ۹۰ به عنوان دهه ای از دســت رفته 

در اقتصاد ایران است.
کاهش ۴7 درصدی سرمایه گذاری های کشور در دهه ۹۰

وی گفت: زمانی در کشــور عنوان می شــد که مــردم به خادم نیاز 
ندارند و مردم مدیر می خواهند، اما آن نگاه در پشــت درهای بسته 
تصمیماتی را اتخاذ می کرد که نتیجه این شد که دهه ۹۰ در اقتصاد 

ایران، دهه افول بسیاری از شاخص های مهم اقتصادی شد.
وزیــر اقتصاد و دارایی ادامه داد: بــه نحوی که در دهه ۹۰ در حوزه 
سرمایه گذاری با شرایطی مواجه شدیم که نه تنها اقتصاد ایران رشد 
نکــرد و درجا هم نزد، بلکه ســرمایه گذاری های کشــور ۴۷ درصد 
کاهش یافت. وی یادآور شــد: در دهه ۹۰ نرخ تشکیل سرمایه ثابت 
ماشــین آلات بیش از ۶۰ درصد و سرمایه ثابت ساختمان حدود ۴۰ 

درصد کاهش یافت.
الگوی  حل مسئله در دولت قبل، پاس دادن مشکلات به آینده بود

ســخنگوی اقتصادی دولت با اشــاره به نرخ بیکاری تصریح کرد: در 
موضوع ایجاد اشــتغال، در دهه ۹۰  تحرک جدی در سیاســت های 

اشتغالزایی در کشور به چشم نخورد.

وی اضافه کرد: ثمره این بی توجهی، قفل شــدن نرخ بیکاری کشور 
و اشــتغال بود که یا اعداد ثابت بود یا دهم درصدی تغییر می کرد؛ 
دولت گذشــته الگویی جز پاس دادن چالــش ها به آینده و موکول 

کردن حل مسائل به مذاکرات خارجی نداشت.
کشور به ریل توسعه بازگشته است

خاندوزی در ادامه نشســت مشترک مسئولان اقتصادی دولت ضمن 
اشاره به بازگشت کشور به ریل توسعه گفت: کشور قریب به یک دهه 

نرخ رشد صفر اقتصادی را تجربه کرده است.
ســخنگوی اقتصادی دولت افزود: اگر متوســط نرخ رشد اقتصادی 
کمتر از یک درصد را در طول ۸ دولت ســال قبل با رشد اقتصادی 
ســال ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ که بیش از ۴ درصد را به ثبت رسانده است، 
مقایسه کنیم، مشــخص می شود اراده و اولویت تیم اقتصادی دولت 
ســیزدهم در بخش حقیقی اقتصاد آن اســت کــه بتواند از طریق 
سیاســت های اقتصادی در قالب بودجه ســنواتی، کشور را به ریل 

توسعه و رشد اقتصادی بازگرداند.

وزیر اقتصاد: 

الگوی  حل مسئله در دولت قبل پاس  دادن مشکلات به آینده بود

ایسنا، محسن زنگنه، سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم 
توســعه گفت تاکنون کمیســیون تلفیق مصوبه ای دربــاره افزایش 
قیمــت بنزین و نحوه توزیع آن و همچنیــن تغییر نحوه مدل توزیع 
ســهمیه بندی بنزین نداشته  و اساسا بعید اســت جمع بندی نهایی 
کمیسیون به این ســمت رود که یارانه بنزین به جای پلاک خودرو 

به خانوار داده شود. 
وی تأکیــد کرد: تا کنون بحث افزایش قیمت بنزین مطرح نشــده و 
تصمیم گیری هم صورت نگرفته اســت. درباره دادن یارانه بنزین به 
مردم به جای خودرو هم چند ســال است که نظراتی مطرح می شود 
که به جایی هم نرسیده، کمیسیون تلفیق هم تاکنون تصمیم گیری 
در این باره نداشــته و بعید اســت که جمع بنــدی نهایی تلفیق هم 
به این ســمت رود کــه بخواهیم یارانه بنزین را بــه افراد و خانوارها 
بدهیم. البته باز هم می گویم تا کنون تصمیمی گرفته نشــده است. 
ســخنگوی کمیســیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه با اشاره به 
مصوبات کمیسیون در حوزه مسکن اظهار کرد: با تصویب کمیسیون 
دسترســی به مســکن تا پایان برنامه ۱۲ سال در نظر گرفته شد که 
نسبت به پیشــنهاد دولت واقعی سازی صورت گرفت. باید ۱5 درصد 

ساخت مسکن تا پایان برنامه صنعتی باشد و هر سال ۳۰۰ هزار واحد 
مسکن حمایتی، ۲۰۰ هزار مسکن روستایی، ۱۰۰ هزار مسکن بافت 
فرســوده و ۴۰۰ هزار انواع مسکن ساخته شود که سالی یک میلیون 

مسکن در برنامه هفتم توسعه محقق شود. 
وی یکی از مهم ترین مصوبات تلفیق را تغییر راهبرد کشور در زمینه 
مسکن یعنی گسترش افقی به جای گسترش عمودی عنوان و اظهار 
کرد: وزارت راه و شهرسازی موظف شد حداقل ۰.۲ درصد از مساحت 
سرزمینی را به ظرفیت سکونت گاه شهری و روستایی اضافه کند که 
ایــن مربوط به تراکــم حداکثر بالای ۶۰ هزار نفر اســت که طبیعتا 
شــامل تهران و برخی از کلانشهرها نمی شود. با این سیاست به جای 

مرتفع سازی و توسعه عمودی به سمت توسعه افقی می رویم. 
وی اضافــه کرد: در صورتی کــه فردی مهاجــرت معکوس کند به 
شــهرهای زیر ۶۰ هزار نفر روند شرط پنج سال سکونت برای دادن 

زمین به این افراد هم حذف شد. 
همچنین کمیســیون مصوباتی درباره اعطای تســهیلات مسکن به 
زوج های جوان و تکالیفی برای ســاخت مسکن به ستاد کل نیروهای 
مســلح داده شد. وزارت مسکن باید با تغییر کاربری زمین مورد نیاز 

مسکن کارکنان نیروهای انتظامی را فراهم کند. 
سخنگوی کمیســیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه همچنین با 
بیان این که روند بررســی لایحه برنامه هفتم مبتنی بر مردمی سازی 
اقتصاد و کاهش تصدی گری دولت و توجه به وضعیت مردم اســت، 
تصریح کــرد: مثلا بحث امکان مشــارکت های بخش های خصوصی 
تعاونی در صنایع بالادستی نفت از طریق اهرم شدن صندوق توسعه، 
ترجیه شــرکت های داخلی به خصوص پتروشیمی درباره طرح های 
استخراج و اکتشاف میادین نفتی و الزام دولت به واگذاری سهام خود 
به اســتثنای موارد قانون اصل ۴۴ قانون اساســی در مصوبات تلفیق 

دیده شده است.
به گفته زنگنــه در مصوبات تلفیق مواردی همچــون الزام دولت به 
واگذاری سهام شــرکت های خود و واگذاری بسیاری از فعالیت های 
میانی خود و بهره وری و راهبری مراکز ورزشــی و فرهنگی و مواردی 
همچون آبخیزداری و آبخوان داری آمده است علاوه بر این دولت ملزم 
شده ۱۰ درصد از اعتبارات تملک سرمایه ای را به طرح های مشارکت 
خصوصــی – عمومی واگذار کرده و ســهم خود در مشــارکت های 

تخصصی را ۱۰۰ درصدی و کامل دهد.

ایرنا، وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: امروز پنچ شنبه 
بعد از سه سال، نشست کمیسیون مشترک اقتصادی ایران و آفریقای 

جنوبی در پرتوریا برگزار می شود.
حســین امیر عبداللهیان در تشــریح اهداف ســفر خود به آفریقای 
جنوبی گفت: بعد از وقفه ای ســه ســاله، قرار اســت که در روز پنچ 
شــنبه، کمیســیون مشــترک اقتصادی ایران و آفریقای جنوبی در 

پرتوریا برگزار شود.
وی همچنین با بیان اینکه در این ســفر با رئیس جمهور این کشــور 
آفریقایــی نیز دیــدار و رایزنی می کند، گفت: در این ســفر در مورد 

آخریــن وضعیت مناســبات دو جانبــه، و موضوعــات منطقه ای و 
بین المللی با مقامات آفریقای جنوبی رایزنی خواهم کرد.

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه از روز دوشنبه 
تیمی متشــکل  از معاونین وزیران بیــش از ۱۲ وزارتخانه دولتی و 
همچنیــن بخش خصوصی در آفریقای جنوبــی حضور دارند، گفت: 
آنها در این ســفر در ارتباط با موضوعات دوجانبه دو کشور رایزنی و 
 گفت وگو کرده و اسناد را برای سفر  آینده رئیس جمهور به این کشور 

آماده می کنند.
 ایــن دیپلمــات عالی رتبه جمهوری اســلامی ایران بــا بیان اینکه 

رئیس جمهــور به دعــوت رئیس جمهــور آفریقای جنوبــی در دوم 
شــهریورماه برای شــرکت در نشست دوســتان بریکس به آفریقای 
جنوبی ســفر می کنــد، ادامــه داد: برنامه ریزی صــورت گرفته که 
رئیس جمهور برای انجام سفر دو جانبه، پائیز به آفریقای جنوبی سفر 

کند و در حال هماهنگی برای انجام این سفر هستیم.
ایــن دیپلمــات عالی رتبــه جمهوری اســلامی ایــران تأکید کرد:  
آفریقای جنوبی کشور مهمی در جنوب آفریقا است، روابط دیرینه ای 
بین دو کشور ایران و آفریقای جنوبی وجود دارد و ما به دنبال احیای 

کامل روابط خود با این کشور هستیم.

سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه برنامه هفتم توسعه:

 بعید است یارانه بنزین به جای پلاک خودرو به خانوار داده شود

وزیر امور خارجه:

 رئیس جمهور پاییز به آفریقای جنوبی می رود

تی
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شهردار شیراز تأکید کرد: 

نیاز مردم سرلوحه 
اقدامات مدیریتی

در سی ونهمین جلسه شــورای معاونین و شهرداران 
مناطق یازده گانه شیراز از رئیس سابق شورای اسلامی 
این کلان شهر تقدیر شد. سید ابراهیم حسینی، رئیس 
شورای اسلامی شهر شیراز از اقدامات پر تلاش مهدی 
طاهری در کسوت ریاست سابق شورای اسلامی تقدیر 
و بر اســتفاده از تجربیات این نماینده پارلمان شهری 

تأکید کرد. حسینی با تأکید بر همدلی میان مجموعه 
شورای اسلامی شهر و شــهرداری شیراز و تداوم آن 
بیان  کرد: طی دو ســال گذشــته برنامه  ها و اقدامات 
بســیار خوبی صورت گرفته و به مرحله اجرا رســیده 
است که آثار آن منتج به رضایتمندی مردم می شود. 

صفحه ۳محمدحسن اسدی، شهردار...

صفحه3

مدیرکل آموزش و پرورش فارس: 

در سال تحصیلی پیش رو 
کلاس درس بدون معلم 

 نخواهیم داشت

سبحان از انتخابات مجلس دوازدهم گزارش می دهد؛

 75 درصد ثبت نام شدگان 
3۰تا 5۰ ساله هستند

استقبال 13 درصدی خانم ها 
از کاندیداتوری انتخابات مجلس

صفحه ۷


